

《单词百科:intoxication是什么意思?intoxication怎么发音?intoxication的解释和用法》

英语单词intoxication是什么意思?intoxication怎么读?intoxication怎么发音?简答网为您整理了intoxication的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



intoxication怎么读

intoxication的读音:[n t ks 'ke n]

intoxication的意思

1、n.陶醉;

intoxication的相关词组

1、digitalis intoxication [医]洋地黄中毒;

2、intoxication delirium 中毒性谵妄;

intoxication的近义词

1、alcoholism n.酒精中毒;酗酒;

2、drunkenness n.酒醉;

3、inebriation n.醉, 陶醉;

4、inebriety n.醉, 陶醉;

5、insobriety n.头脑不清, 无节制, 饮酒过度;

intoxication的双语例句

1、In a kind of intoxication he would watch the pinkwhite buds of some backward beech tree.

在一种沉醉的状态中,他注视着晚开的山毛榉的淡红花蕾.

2、This is a very rare case of acute and lethal cyanide intoxication.

这是一极为罕见致死性氰化物中毒的急症.

3、He began to drink, drank himself to intoxication, till he slept obliterated.

他一直喝,喝到他快要迷糊地睡着了.

4、Intoxication interferes with speech and coordination.

醉酒会影响言语能力和协调性。

5、Intoxication interferes with memory and thinking, speech and coordination.

醉酒影响记忆、思考、语言与协调性。

6、When Della reached home her intoxication gave way a little to prudence and reason.

德拉回家之后,她的狂喜有点儿变得审慎和理智了.

7、The young are permanently in a state of resembling intoxication.

年轻人永远处在一种陶醉的状态中。

8、In the intoxication of life, you read the meaning of life.

在生活的陶醉中, 解读生命的意义.

9、Loss of dexterity is generally accepted as visible indicators of alcohol-induced intoxication.

肢体灵活性的丧失通常被认为是酒精影响的醉酒指征.

10、Is that such a tragedy that people pay for their own intoxication?

大家自己花钱买开心有什么不行?

11、Predator : Intoxication-Damage over time effect will now stack with other allies.

Predator: Intoxication, 持续性伤害的效果将会与队友相加.

12、Chronic paraldehyde intoxication results in tolerance and dependence.

慢性副醛中毒能导致耐受性和依赖性.

13、Caffeine use can lead to a condition called caffeine intoxication.

过多咖啡因摄入可能导致咖啡因中毒.

14、Infants are particularly susceptible to vitamin D intoxication.

婴儿尤其容易引起维生素D中毒.

15、Speaking increasingly louder is generally accepted as visible indicators of alcohol-induced intoxication.

说话声音越来越大通常可以被认为是受到了酒精影响的醉酒指征.

以上是简答网为您整理的intoxication怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于intoxication的用法、intoxication的释义、intoxication的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/intoxication>